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پیام تشکر فدراسیون تکواندو از 
رهبر معظم انقلاب

فدراســـیون تکواندو در پیامی خدمـــت محضر مبارک 
حضرت آیـــت الله العظمی امام خامنه ای مدظله العالی 
بابـــت نـــگاه ویـــژه و پدرانه ایشـــان به رشـــته ورزشـــی 

تکواندو تقدیر و تشـــکر کرد.
بعـــد از اینکه رهبر معظـــم انقلاب قهرمانـــی تیم ملی 
تکوانـــدو نوجوانان در مســـابقات قهرمانـــی جهان را 
تبریـــک گفتند، فدراســـیون تکواندو با انتشـــار پیامی 
از ایشـــان تشـــکر کـــرد کـــه متن پیـــام به شـــرح ذیل 
اســـت: »محضـــر مبـــارک حضـــرت آیـــت الله العظمی 
امـــام خامنـــه ای مدظله العالـــی رهبر حکیـــم و فرزانه 

انقلاب اســـلامی
سلام علیکم و رحمت الله

پیـــام امیدبخـــش، پدرانـــه و مهربانانـــه حضرتعالی پس 
از قهرمانـــی تیم های ملی پســـران و دختـــران از آوردگاه 
مســـابقات تکوانـــدو قهرمانـــی جهـــان در کشـــور کـــره 
جنوبی، شـــادی و شـــعف فراوان برای جوانـــان اعزامی 

به ایـــن رویـــداد بـــزرگ را به همراه داشـــت.
فدراســـیون تکواندو پس از نتایج درخشان در بازی های 
المپیـــک۲۰۲۴ پاریـــس بـــا دعـــای خیـــر حضرتعالـــی در 
دیـــدار حضـــوری و حمایت مردم غیـــور ایران بـــار دیگر 

افتخارآفرینـــی کرد.
نگاه دقیـــق و هوشـــمندانه معظم له در توجـــه به نتایج 
نوجوانان و جوانان و ورزشـــکاران تکواندوکار کشور شور 
و شـــعف ویـــژه ای در بین همکاران فدراســـیون، مربیان 
و ورزشـــکاران ایجاد نمـــوده از این بابت خـــدای بزرگ را 

شـــاکر و از معظم  له سپاسگزاریم.
در ادامـــه خودمان را متعهد می دانیم بـــرای به اهتزاز در 
آوردن پرچم مقدس جمهوری اســـلامی ایران در میادین 

مختلف بین المللی شـــبانه روزی تلاش کنیم.«

انتخاب مربی به  جای سرمربی 
توسط کمیته ملی المپیک

انتخـــاب مربـــی تیـــم ملـــی بـــه جـــای ســـرمربی بـــه 
عنـــوان نماینـــده مربیـــان در مجمع عمومـــی کمیته 
ملی المپیـــک ســـؤال ها و ابهامات زیـــادی را به وجود 
آورده اســـت. چهل و یکمین نشســـت هیـــأت اجرایی 
کمیته ملـــی المپیک در حالی برگزار شـــد که انتخاب 
کارشناســـان خبره، نماینده مربیان و مشخص شدن 
تاریخ برگزاری مجمع عمومـــی مهم ترین خروجی  آن 
بود. بر اســـاس تصمیم روز گذشـــته هیـــأت اجرایی، 
حســـن رنگـــرز و مهـــروز ســـاعی بـــه عنـــوان نماینده 
مربیـــان بـــرای حضـــور در مجمـــع عمومـــی انتخاب 
شـــدند. در اینکـــه بـــا توجه بـــه افتخارآفرینـــی این دو 
رشـــته  در المپیـــک 2024 پاریس، انتخـــاب نماینده از 
کشـــتی و تکواندو خوب و عادلانه  اســـت، هیچ شـــکی 
وجود نـــدارد، اما در مورد مهروز ســـاعی بـــرای جامعه 
ورزش ســـؤالاتی ایجاد شـــده که توقع می رود مسئولان 
کمیته ملـــی المپیـــک در این خصوص شفاف ســـازی 
کنند. طبعیتـــاً اگر قرار بود از تکوانـــدو فردی انتخاب 
شـــود، حق مجیـــد افلاکی و مینـــو مداح ســـرمربیان 
تیم هـــای ملی تکوانـــدو آقایان و بانوان بـــود نه کمک 
مربی تیم بانوان. اینکه چرا کمیته به جای ســـرمربی 

ســـراغ مربی رفته پرســـش و ابهام اصلی اســـت.
 

برد مقصودلو در  لیگ جهانی شطرنج
پرهام مقصودلو، مرد شـــماره  یک شـــطرنج ایـــران در دور 
هفتـــم لیگ جهانـــی برابر حریفـــش به برتری رســـید. در 
ایـــن دور تیم پرهـــام مقصودلو در دیدار برگشـــت مجدداً 
بـــه مصاف تیم PBG رفت. شـــهریار محمدیاروف اســـتاد 
سرشـــناس آذربایجانـــی بـــا ســـابقه ریتینـــگ ۲۸۲۰ که در 
دیـــدار قبلی بـــا پرهام با خوش شانســـی از شکســـت فرار 
کـــرده  بـــود، این بار خوش شـــانس نبـــود. پرهـــام در این 
دیـــدار با مهره ســـفید، حمله ای خلاقانه ترتیـــب داد و در 
حرکـــت بیســـت وپنجم، محمدیاروف را وادار به تســـلیم 
کـــرد. در نهایـــت پیـــروزی بـــا ارزش ۳ امتیـــازی پرهـــام، 
نتوانســـت مانع از شکســـت تیمش شـــود. هم تیمی های 
 Gangesپرهام ۲ باخت و دو تساوی کســـب کردند. تیم
Grandmasters کـــه پرهـــام مقصودلـــو را بـــه خدمت 
گرفته اســـت، اکنون در رده ششم قرار دارد. این رقابت ها 

از ۱۲ تـــا ۲۲ مهـــر در لندن در حال پیگیری اســـت.
 

اعزام بدمینتون بازان به ترکیه
تیم هـــای دختـــران و پســـران بدمینتـــون ایـــران بـــرای 
شـــرکت در مســـابقات بین المللی ترکیه عازم اســـتانبول 
شـــد. فـــردوس فروغی، پریـــا اســـکندری، مبینـــا ندایی، 
رومینا تاجیک، نیما رســـتم پور، مهران شـــهبازی، فرزین 
خانجانـــی و علـــی حیاتـــی ترکیب تیـــم را در مســـابقات 
ویکتور اســـتانبول تشـــکیل می دهند. این رویداد از امروز 
تا ۲۲ مهرماه برگزار می شـــود که ملی پوشـــان کشـــورمان 
پـــس از اردوی ۱۵ روزه در تهـــران و در تعطیلات نیم فصل 
اول لیـــگ برتر بـــه این مســـابقات اعـــزام شـــدند.ایران، 
فنلاند، ســـوئیس، فرانســـه، ایتالیا، انگلیـــس، دانمارک، 
هنـــد، آلمان، نروژ، بلژیـــک، اوکراین، اســـپانیا، جمهوری 
آذربایجان، بلغارســـتان، جمهوری چک، ترکیه، لهستان، 
مولداوی، اســـتونی، اتریش، امریکا، اســـکاتلند، مالزی و 

یونان کشـــورهای حاضـــر در این رقابت ها هســـتند.
 

سیزدهمی تنیس روی میز زنان در آسیا
تیـــم ملـــی تنیـــس روی میـــز زنان بـــا ۴ پله ســـقوط و 
ایســـتادن در رده ســـیزدهم به کار خود در مســـابقات 
قهرمانی آســـیا پایان داد. در جریان رقابت های آلماتی 
قزاقســـتان تیم ملـــی بانوان در آخرین دیـــدار خود به 
مصـــاف تیم میزبان رفـــت و مقابل این تیـــم به برتری 
۳ بر یک دســـت یافـــت. بدین ترتیب ایـــران در بخش 
تیمـــی صاحب جایگاه ســـیزدهم شـــد. ایـــن در حالی 
اســـت که آنها در دوره پیشـــین این رقابت ها به عنوان 

نهم دســـت یافته بودند.
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 لیـــگ برتـــر بســـکتبال پـــس از کـــش و 
قوس هـــای فـــراوان از امروز بـــا حضور ۱۱ 
تیم آغاز می شـــود. رقابت هایـــی که قرار 
بود از ۱۲ مهر شـــروع شـــود، اما مشخص 
نبـــودن وضعیـــت حضور برخـــی تیم ها و 
همچنین درخواســـت تیم هـــای ناآماده 

لیـــگ را یک هفتـــه به تأخیـــر انداخت.
 

برندهایی که کنار کشیدند
 ، هـــن ب آ و ذ و  م  ا مهـــر ی  تیم هـــا
پرافتخارتریـــن و قدیمی ترین تیم های 
حاضـــر در لیگ برتـــر بودند کـــه بنا به 
دلایـــل مالـــی از لیـــگ کنار کشـــیدند. 
مهرام از مدت ها قبـــل عدم حضورش 

مشـــخص بود، آنها از فصل گذشـــته به 
دنبال عدم کســـب قهرمانی و مســـائل 
مالی از لیگ رفتنـــد. به نحوی که حتی 
تلفن های فدراســـیون را پاسخ ندادند. 
اما ذوب آهن که یکی از با ســـابقه ترین 
تیم هـــا محســـوب می شـــد تـــا لحظـــه 
آخـــر در گیر و دار آمـــدن و نیامدن بود 
که تـــوان و همت مدیران این باشـــگاه 
صنعتـــی در نهایت بر نیامدن گذاشـــته 
شـــد. ذوب آهنی کـــه تمامـــی تیم های 
خود را کنســـل کرد و تنها بـــه تیمداری 

در فوتبـــال اکتفا کرد.
غیبـــت ایـــن دو تیم کـــه حق زیـــادی بر 
گردن بســـکتبال ایران دارنـــد و به نوعی 
برند این رشـــته دانشـــگاهی محســـوب 
می شـــوند، قطعـــاً جبران ناپذیر خواهد 
بود. بســـکتبال ایـــران پیـــش از این نیز 
تیم های مطـــرح خود را از دســـت داده 

بـــود و ایـــن اولیـــن بـــار نیســـت. صبـــا  
باطـــری، صنام، پیـــکان، پتروشـــیمی و 
دانشـــگاه آزاد قبـــل از این از بســـکتبال 

رخـــت بربســـته بودند.
 

تیم های کم بضاعت و بازیکنانی 
که بیرون ماندند

هماننـــد چنـــد فصل گذشـــته تیم های 
کم بضاعـــت در لیگ برتر کم نیســـتند 
و همیـــن موضـــوع باعث شـــده برخی 
بازیکنـــان ملی پوش و با ســـابقه بیرون 
بماننـــد . تیم هایی با بودجـــه کم توان 
جـــذب بازیکنان ملی پوش و با ســـابقه 
را ندارنـــد و بـــه همیـــن دلیـــل ســـمت 
جوان ترهـــا و کم تجربه تـــر می رونـــد. 
این موضـــوع معایب و محاســـنی دارد. 
اینکه بازیکنـــان جـــوان فرصت حضور 
در لیگ برتر را پیـــدا می کنند، می تواند 

اتفـــاق خوبـــی برای بســـکتبال کشـــور 
باشـــد و از ســـوی دیگر این کار می تواند 
بـــه کیفیـــت لیـــگ برتـــر آســـیب بزند 
و از هیجـــان آن کاســـته شـــود. ســـجاد 
مشـــایخی، فرید اصلانی، امیر صدیقی، 
اصغر کاردوســـت و... ، نفرات مطرحی 
هســـتند که جـــذب تیمی نشـــدند و به 
ناچار باید تماشاگر مســـابقات باشند.

 
خارجی هایی که نامدار نیستند

هر چنـــد در فصـــل گذشـــته بازیکنان 
خارجـــی خوبـــی در ترکیـــب تیم هـــا 
حضـــور داشـــتند، امـــا ظاهراً امســـال 
خبری از این اتفاق نیســـت و بازیکنانی 
کـــه جـــذب تیم هـــا شـــده اند، اســـم و 
رســـم ندارند. حضور بازیکنان خارجی 
زمانـــی مفید خواهد بـــود و می تواند به 
بسکتبال کشـــور کمک کند که یک سر 

و گـــردن از نفرات داخلی بالاتر باشـــند 
و بـــه نوعـــی در بازی هـــا تأثیرگـــذاری 

بیشـــتری داشـــته باشند.
با تمـــام تفاســـیر ســـوت شـــروع لیگ 
برتـــر امـــروز زده می شـــود و بایـــد دیـــد 
ایـــن فصـــل پدیـــده یـــا پدیده هایی به 
بســـکتبال کشـــور معرفی می شـــوند یا 
همچنان فقر اســـتعداد گریبانگیر این 
رشته است؛ رشـــته ای که مدت هاست 
نتوانســـته آنطور که یک دهه قبل بود، 

خودنمایـــی کند.

برنامـــه هفتـــه اول لیگ برتر به شـــرح 
زیر اســـت:

طبیعت اسلامشـــهر- فـــولاد هرمزگان؛ 
15:00 ساعت 

کاله آمل – نفت آبادان؛ ساعت 17:00
گلنـــور اصفهان – مهگل البرز؛ ســـاعت 

16:00
آســـمان ولایـــت – شـــهرداری گـــرگان؛ 

16:00 ســـاعت 
آینده ســـازان – پالایش پارت شـــاهرود؛ 

16:00 ساعت 

لیگ برتر بسکتبال بالاخره شروع شد

نامدارانی که دیگر نیستند

رئیـــس فدراســـیون کشـــتی از حضور 
در انتخابـــات هیـــأت رئیســـه اتحادیه 
جهانی کشـــتی انصـــراف داد. این برای 
دومیـــن بار اســـت کـــه علیرضـــا دبیر 
از انتخابـــات هیـــأت رئیســـه اتحادیه 
جهانـــی انصـــراف می دهـــد. او دفعـــه 
قبل اصرار داشـــت که حمید ســـوریان 
وارد انتخابات شـــود اما بـــا وجود اصرار 
فـــراوان حمید هـــم حاضر بـــه حضور 
در انتخابات نشـــد و دبیـــر هم تصمیم 
گرفت وارد انتخابات نشـــود. او دوباره 
بـــرای این انتخابـــات ثبت نـــام کرد اما 
بعـــد از مدتی تصمیم گرفـــت از حضور 
در انتخابـــات هیـــأت رئیســـه انصراف 
بدهد تا کشـــتی ایران همچنان بدون 

کرســـی بماند.
علیرضـــا دبیر حدود ۷ مـــاه پیش برای 
حضـــور در انتخابـــات هیـــأت رئیســـه 
اتحادیـــه جهانی کشـــتی ثبت نـــام کرد 
اما پس از مـــدت کوتاهی با توجه به در 
پیش بودن المپیک پاریس و نداشتن 
فرصـــت بـــرای مذاکـــره با کشـــورهای 

دیگـــر، از حضـــور در انتخابـــات هیأت 
رئیســـه اتحادیـــه جهانی کشـــتی کنار 
کشـــید. این در حالی است که او یکبار 
هـــم در ســـال 1401 برای هیأت رئیســـه 
کاندیـــدا شـــده بـــود امـــا رقابـــت را به 
دانیـــل ایگالی، تئـــودروس هاماکوس، 
مارتیـــن دیتمـــان، رضـــوان پیرکالابو، 
رودیـــکا یاکشـــی، نامیگ علـــی ایف و 
یه ژانـــگ واگـــذار کـــرد. شـــاید این بار 
هـــم علیرضـــا دبیـــر پیش بینـــی کرده 
که راهی جز شکســـت در پیـــش ندارد 
و انصراف داده اســـت. ایـــن تصمیم در 
حالـــی اتخاذ شـــده کـــه کشـــتی ایران 
سال هاســـت از تصمیم گیـــر نبودن در 
کشتی دنیا آســـیب دیده و سال هاست 
که تصمیم جـــدی و درســـتی هم برای 
ورود به جمع تصمیم گیرندگان کشتی 
دنیا اتخاذ نشـــده اســـت. دور بودن از 
جایـــگاه تصمیم گیـــر اتحادیـــه جهانی 
عواقب ســـختی برای کشـــتی ایران در 
پی داشته که شـــاید آخرین آن همین 
درگیـــر بودن برای دریافت ویزای ســـفر 
به آلبانـــی بـــرای حضور در مســـابقات 
قهرمانی جهان اســـت. ایـــن در حالی 
اســـت که کشـــتی ایران در ســـال های 
گذشـــته کرســـی اتحادیه جهانـــی را در 

اختیار داشـــت ولی قدر آن را به خوبی 
ندانســـتند. به طور مثـــال دکتر محمد 

تـــوکل بـــه عنـــوان عضـــو تأثیر گـــذار 
هیـــأت رئیســـه در بیـــن پنـــج 

نفـــر اول فیلا قرار داشـــت 
اما ســـال 2010 در حاشـــیه 
ت  بقا مســـا ی  ر ا گـــز بر
ر  د ن  جهـــا نـــی  ما قهر
مســـکو این کرسی مهم 
از بیـــن رفـــت. آخریـــن 
کرسی ایران در اتحادیه 
هـــم  کشـــتی  نـــی  جها

متعلـــق به رســـول خادم 
بـــود که بهمن ســـال 96 از 

این مســـئولیت کناره گیری 
کرد. به طور حتم اگر کشـــتی 

ایـــران در اتحادیـــه جهانـــی 
کرســـی داشـــت؛ وقتی سال 
گذشـــته کشـــور آلبانی برای 
امیدهـــای جهـــان بـــه ایران 
ویزا نـــداد، بـــا واکنـــش تند 
نماینده ایران روبه رو می شد 
و شـــاید همین برخورد باعث 
می شـــد تـــا دیگـــر امســـال 
میزبانی امیدها و بزرگسالان 

جهان بـــه آلبانی نرســـد.
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 ساعی: قهرمانی تیم نوجوانان 
نتیجه همدلی است

هادی ســـاعی، رئیس فدراســـیون تکواندو قهرمانی تیم نوجوانان در مســـابقات 
جهانـــی را نتیجه همدلـــی خانواده تکوانـــدو می داند. او همچنین معتقد اســـت 
بعد از درخشـــش های اخیر این رشـــته با توجه به بالارفتن انتظـــارات، کار تکواندو 

از این به بعد ســـخت تر خواهد شـــد. 
ســـاعی دربـــاره قهرمانـــی تیـــم نوجوانان گفـــت: »خـــدا را شـــکر تکواندو 
توانســـت نتایج بســـیار خوبی را در المپیک و پارالمپیـــک بگیرد. این 
نتیجه همدلی، همـــکاری و همفکری کل خانـــواده تکواندو بوده که 
جـــا دارد از همه همکارانـــم و کل این خانواده به خاطر زحماتشـــان 
تشـــکر کنم. این اتفاق بـــرای اولین بار افتاد. خداراشـــکر در مدتی 
که در خدمت تکواندو بودم، نتایج بســـیار خـــوب بوده و امیدوارم 
تداوم داشـــته باشد.«  او حالا رمز درخشـــش این روزهای تکواندو 
را همدلـــی می دانـــد: »از روز اولـــی کـــه آمـــدم شـــعارم همدلی، 
همکاری و همفکری همه خانواده تکواندو بود. شـــاید بعضی آن 
زمان می گفتند این یک شـــعار اســـت ولی واقعاً شعار نبود. همه 
افرادی را کـــه تخصص و تفکر حرفـــه ای دارند، بـــه کار گرفتیم. 
خدا را شکر یک تیم کاری بســـیار خوبی را کنار خودمان داریم 
کـــه باعث ایـــن موفقیت ها شـــده اســـت. باید بیشـــتر تلاش 
کنیم تـــا تداوم این افتخارات را داشـــته باشـــیم. بـــه خانواده 
تکوانـــدو و همه افـــرادی که در هـــر جای ایـــران کار می کنند، 
مربیـــان، داوران، ورزشـــکاران و حتـــی پرســـنل فدراســـیون 
تبریک و دســـت مریزاد می گویم. واقعاً ایـــن نتیجه زحمات 
همـــه خانـــواده تکواندو بوده اســـت. از مـــردم هم ممنون 
هســـتیم که حمایت و ما را دعـــا می کنند. تمام تلاش مان 
را می کنیم که به بهترین شـــکل در مســـابقات بین المللی 

باشیم.« سربلند 

پریسا غفاری
روزنامه نگار

 مدت هـــا از پایـــان المپیک پاریـــس می گذرد 
امـــا همچنـــان خبـــری از تمدیـــد قـــرارداد با 
مجیـــد افلاکـــی ســـرمربی موفـــق تیـــم ملی 
شـــرایطی  در  نیســـت.  مـــردان  تکوانـــدوی 
کـــه زمزمه هـــای اختـــلاف بیـــن فدراســـیون 
و ســـرمربیان درخشـــان تیم هـــای ملـــی در 
المپیـــک به گـــوش می رســـد، افلاکـــی آن را 
تکذیـــب کرده و حـــالا خبر از ادامـــه همکاری 
بـــا تیم ملـــی تکوانـــدو می دهد. او کـــه با یک 
طـــلا و یـــک نقـــره شـــاگردانش در پاریس، به 
گـــردن کاروان ایـــران حق دارد، حـــالا معتقد 
اســـت تقدیر و تشـــکر ها در حد نتایـــج نبوده 

و از ایـــن بابـــت گلایه هـــا دارد.

از حال و هوای بعد از المپیک بگویید، 
خستگی تان دررفت؟

خســـتگی مان با گذر زمان دررفته اســـت، اما 
همچنان مشغول اســـتراحت و انجام کارهای 
شـــخصی هســـتیم تا زمانی که مجـــدداً اردوها 

شروع شود.

در روزهای اخیر شائبه هایی درباره عدم 
تمدید قرارداد فدراسیون با شما به 

وجود آمده است؛ برنامه تان برای ادامه 
همکاری با تیم چگونه است؟

بـــه همراه هـــادی ســـاعی رئیس فدراســـیون 
تکوانـــدو و رحیمـــی مدیرفنـــی تیم هـــای ملی 
برنامه هـــا را تـــا حدودی مـــرور کـــرده و تقویم 
فدراســـیون جهانـــی را بالا و پاییـــن کرده ایم. 
از طرفی ســـاعی به همـــراه تیـــم نوجوانان در 
کره جنوبـــی بود و تـــازه دو روز پیـــش به ایران 
برگشـــت. در ایـــن مـــدت تمرکز فدراســـیون 
بیشـــتر روی مســـابقات نوجوانـــان بـــود و به 
همیـــن خاطر هنـــوز اقدامـــی در زمینـــه تیم 
ملی صـــورت نگرفته اســـت. مهم ترین هدف 
ما مســـابقات جهانی اســـت که اواســـط سال 
آینـــده در کره جنوبـــی برگـــزار می شـــود. بعد 
از نتایـــج درخشـــان تیـــم ملـــی در المپیـــک 
نه تنهـــا انتظار مســـئولان و مردم بلکـــه انتظار 
خودمان هم بالارفته اســـت کـــه این موضوع 
کار مـــا را ســـخت تر می کنـــد. متأســـفانه در 
دوره قبـــل مســـابقات جهانـــی نتایجـــی در 
خور شـــأن تکوانـــدو گرفته نشـــد و حالا تمام 
هم وغم مان این اســـت که در این مســـابقات 

بهتریـــن نتیجـــه را بگیریم.
پس اختلافی وجود ندارد و همکاری تان 

با تیم ملی ادامه خواهد داشت.
بلـــه. احتمـــالاً هفته آینـــده صحبتـــی در این 

زمینـــه داشـــته باشـــیم تـــا تکلیف مشـــخص 
شـــود. اختـــلاف خاصی وجـــود نـــدارد و فقط 
یکســـری مـــوارد هســـت کـــه باید بـــا صحبت 

برطرف شـــود.
نشست هیأت اجرایی کمیته ملی 

المپیک برگزار شد که مهروز ساعی 
نماینده تکواندو در این جلسه بود، 

درصورتی که انتظار می رفت شما یا مینو 
مداح به عنوان مربی نخبه حضور داشته 

باشید.
در ایـــن مورد چیزی نمی دانـــم و حرف خاصی 
ندارم، فقط شاید فدراســـیون اینطور تصمیم 
گرفته اســـت. من خیلی اهل مسائل خارج از 
شـــیاپ چانگ نیستم و بیشتر ســـعی می کنم 
به مســـائل فنـــی بپـــردازم. این نشســـت هم 
مســـأله خاصـــی نبـــوده اســـت و قطعـــاً اگر ما 
در داخـــل زمیـــن نتیجـــه دلخـــواه را نگیریم، 
ایـــن مســـئولان چنیـــن نشســـت هایی برگزار 

. نمی کنند
پس ناراحتی در این باره ندارید؟
نه، دلیلی برای ناراحتی وجود ندارد.

واکنش ها بعد از المپیک در حد انتظار 
بود؟

اگـــر مســـئولان انتظاری بابـــت مـــدال دارند، 
از جانـــب مـــا هـــم انتظاراتـــی وجـــود دارد اما 
متأســـفانه همیشـــه همه چیـــز یکطرفه بوده 
و مســـئولان را فقـــط در فـــرودگاه می شـــود 

رؤیـــت کرد.
مـــن تقریباً 41 ســـالی اســـت کـــه در تکواندو 
حضـــور دارم، در ایـــن مـــدت هـــم مدال ها و 
افتخـــارات زیادی برای اســـتان تهران کســـب 
کـــرده ام امـــا بـــه جـــرأت می گویم که تـــا الان 
حتـــی یک بـــار هـــم از طـــرف اســـتان تهران 
تقدیر و تشـــکری از من صورت نگرفته است. 
جـــوادی مدیـــر کل ورزش و جوانـــان اســـتان 
تهـــران فقط در حـــد یک جمله بـــه من گفت 
که مراســـم تقدیـــر و تشـــکر برگـــزار می کنیم 
امـــا مـــا چیـــزی ندیدیـــم. درد ورزش تهـــران 
مدیران غیرورزشـــی هســـتند کـــه در رأس کار 
حضور دارند و رفتاری در شـــأن ورزشـــکاران و 

مربیـــان ندارند.
شما در اکثر مراسم تجلیل از مدال آوران 

هم حضور نداشتید، دلیل خاصی دارد؟
کســـی مـــن را دعـــوت نکـــرده یا حداقـــل اگر 
دعـــوت کـــرده، به مـــن چیـــزی نگفتنـــد. در 
ایـــن مدت فقـــط یک گالـــری از بنـــده دعوت 
بـــه عمل آورد وگرنـــه در هیچ مراســـم دیگری 

دعوتـــی از مـــن صـــورت نگرفت.
از پاداش های وزارت ورزش چه خبر؟

از پاداش ها هم همچنان خبری نیست.
حرف آخر؟

مـــا وقتی قولـــی می دهیم پایش می ایســـتیم، 
خدا کند که مســـئولان هم پای وعده هایشان 

بایســـتند و این اتوبان دوطرفه باشد.

ما وقتی قولی 
می دهیم 

پایش 
می ایستیم، 
خدا کند که 

مسئولان 
هم پای 

وعده هایشان 
بایستند و 

این اتوبان 
دوطرفه باشد

 فائزه زمانی
خبر نگار

سؤال و جواب

در این 40 سال یک بار هم از من تقدیر نکرده اند

افلاکــی: برخی مسئولان ورزش را 
فقط در فرودگاه می بینیم

ساره جوانمردی: شاید معجزه از خداحافظی منصرفم کندتست دوپینگ مأموران وادا از حسن یزدانی در فرانسه
مأموران وادا پس از غیبت حســـن یزدانی در اردوی تیم ملی، 
در بیمارستانی در نیس فرانســـه از او تست دوپینگ گرفتند. 
دارنـــده ۱۰ مدال جهـــان و المپیک، پس از کســـب مدال نقره 
المپیـــک پاریـــس برای انجـــام عمـــل جراحی کتف از ســـوی 
فدراسیون کشـــتی عازم کشور فرانسه شـــد تا در بیمارستانی 
در شـــهر نیس فرانســـه تحت عمل جراحی قرار گیرد. زمانی 
که یزدانی راهی فرانســـه شـــده بود، مأمـــوران آژانس جهانی 
مبارزه بـــا دوپینگ )وادا( به صورت ســـرزده در کمپ تیم های 

ملی کشـــتی حاضر  شـــدند تـــا از کشـــتی گیران مدنظرشـــان 
ازجمله حســـن یزدانی تســـت دوپینـــگ بگیرند. بـــا توجه به 
غیبـــت یزدانـــی در اردوی تیـــم ملی، مســـئولان فدراســـیون 
کشـــتی به مأمـــوران وادا اعـــلام می کنند یزدانی بـــرای انجام 
عمل جراحی عازم فرانســـه شـــده اســـت. پس از ایـــن اتفاق 
بـــا توجه به اهمیت مأموریت، مأموران وادا راهی بیمارســـتان 
محل درمان یزدانی در فرانســـه می شوند و در آنجا از او تست 

دوپینـــگ می گیرند.

ســـاره جوانمردی ملقـــب به ملکـــه تپانچه جهان کـــه بعد از 
بازی هـــای پارالمپیک پاریس تصمیم بـــه خداحافظی گرفت، 

با مخالفت کمیتـــه ملی پارالمپیک روبه رو شـــد.
ســـاره جوانمردی پاراتیرانداز طلایی ایران در حاشـــیه مراسم 
تجلیل از مـــدال آوران این بازی ها در مـــورد تصمیمی که برای 
خداحافظـــی گرفتـــه بود، گفـــت: »خداحافظی مـــن به قوت 
خود پابرجاســـت، تصمیـــم دارم مدتی اصـــلاً کار نکنم و فقط 
به اســـتراحت و تمدد اعصاب بپردازم و به زندگی شـــخصی ام 

رســـیدگی کنم. فعلاً برنامـــه ای ندارم و نمی دانـــم چه اتفاقی 
می افتـــد، خداحافظی من به قوت خود پابرجاســـت و شـــاید 

فقط یک معجزه باعث بازگشـــت من شـــود.«
البتـــه در ایـــن مراســـم و هنـــگام پرداخـــت پاداش به ســـاره 
جوانمـــردی، مجـــری برنامه اشـــاره ای به خداحافظـــی وی از 
دنیـــای قهرمانـــی داشـــت و در همـــان لحظه غفـــور کارگری 
رئیس کمیته ملـــی پارالمپیک تأکید کرد کـــه خداحافظی در 

کار نیســـت و با آن  مخالفت شـــده اســـت.

 انصراف دبیر از انتخابات اتحادیه جهانی
محسن وظیفه

روزنامه نگار


